

Protokoll för Hållbarhetsgruppen och Jämställdhetsgruppens möte

tisdag 19 december kl. 10.00, Neptunigatan 19, konferensrummet

Närvarande: Mathias Kumlin (Masse), Owe Styrström, Staffan Lindholm, Leo Mattsson, Theresa Nordlund (Tessa), Samuel Nordberg, Jana Ekebom, Lotta Nordberg, Alexandra Laaksonen

Ärenden

1. Mötets öppnande

- Mötet öppnas kl. 10:00.

2. Protokoll

- Senaste protokollet godkänns.

3. Aktuellt

- Fikaträffar
 - Lotta kontaktar förvaltningschefen om vilken blankett som ska användas för arvoden.
 - **På kollegiemötet 24 januari:** Informera grupphandledare, övriga lärare och skolvårdar, så att de kan svara på studerandes frågor angående fikaträffarna.
 - Lotta skickar ut info till alla lärare, kanslipersonal och skolvårdar per e-post i början av vårterminen.
 - Föreläsare:
 - Ungdomspolis Johan och Julia - onsdag 31 januari 2024 på Neptunigatan 19 kl. 9.30.
 - Zandra Lundberg - onsdag 28 februari på Östra Skolgatan 2 kl. 9:30.
 - **Föreläsare för mars, april och maj behöver bokas.**
 - Masse har kontakt med Michael Björklund.
 - Lotta har kontakt med Ida Zetterström.
 - Leo kontaktar Studeranderådet och hör om de har några idéer på personer som fikaföreläsare.
 - Filmning
 - Föreläsare måste godkänna filmningen.
 - Jana har varit i kontakt med Jerry Rosbäck. Att streama går inte, då det inte finns högtalare, men att filma går bra. Länk till filmerna kan sedan skickas ut till lärare för användning i undervisningen, till exempel i kursen Hållbar utveckling.
 - **IT behöver få info i god tid innan filmandet ska ske** – Samuel förbereder IT för filmning och uppladdning på Youtube.

4. Information på Studnet

- Kort info, t.ex. *Hållbarhetsgruppen + Jämställdhetsgruppen = sant. Båda grupperna jobbar med social hållbarhet och har därför valt att samarbeta. Social hållbarhet innebär att jobba för jämlikhet, jämställdhet och delaktighet.*

- Arbetsgrupperna får inte slås ihop, men får samarbeta - den infon kan vi gå ut med. Besluta om formen och meddela Marika Kvarnström efter mötet.
 - Kan grupperna slås ihop från och med nästa läsår 2024–2025?
- Kontaktuppgifter till Lotta och Michael Gunell (men möjlighet att vända sig till alla i gruppen) ska finnas på sidan.
- Samuel uppdaterar existerande Powerpoint-presentation och ser till att den finns i vårt gemensamma rum i Teams.
 - PP:n kan användas för att uppmuntra studerande i klass att delta i vår grupp. Informera årskurs ett på t.ex. grupphandledningstiden.
- Marknadsföring på sociala medier.
 - Korta filmklipp för att väcka mer uppmärksamhet, lite humor. Vi har gärna våra studerande Leo och Linnea med i filmklippet om möjligt.

5. Utbildning för lärare på kollegietid

- Jämställdhetsgruppen diskuterade tidigare i höstas om utbildning för lärare och studerande om machoattityder och jämlikhet. Först utbildning för hållbarhets- och jämställdhetsgruppen, sedan för övriga kollegor, slutligen för studerande.
 - Möjlighet för utbildning för lärare finns t.ex. 27.3 eller 24.4.

6. Övriga ärenden

- Angående utbildningsplanen punkt 3.7 för personal 2023, som diskuterades på vårt förra möte: Jana kontaktade förvaltningschefen. Om vi hittar intressant fortbildning så har vi möjlighet att anhålla om pengar till det.
- Jämställdhetsgruppen
 - Hur gör vi vårt arbete när vi inte tar avstamp från studerandeenkäten?
 - Kim har lyft fram tre fokusfrågor som bygger på sammanfattningarna av enkäten. Frågorna skickades ut till alla biträdande rektorer, som uppmanades att ta upp detta på respektive enhetsmöte.
 - Frågorna skickades även till grupphandledare som uppmanades att diskutera dem med studerande.
 - Kim skickar frågorna till Lotta i efterhand.
 - En analys av enkäten har fortfarande inte gjorts.

7. Mötet avslutas